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Voorzitter, dank u wel. 

Ik ben trots en dankbaar hier te staan. En omdat ik mij realiseer op de schouders van velen te staan 
heb ik kort na mijn beëdiging in juli het Noordbrabants Museum bezocht om daar de oude Statenzaal 
te bezoeken waar onze Staten tot 1971 bijeen kwamen. En werd daar getroffen door de spreuken 
rond de schouw ter vermaning,  inspiratie en aansporing. 

Degene die me het meest aansprak was de volgende: ‘niemand heeft de wijsheid in pacht’. En dat 
vind ik een wijsheid waar ik hier wat mee kan. Wij zijn er natuurlijk allemaal van overtuigd dat wij het 
goede willen voor Brabant en de Brabanders.  

Met die overtuiging sta ik hier ook.  

Zolang ik mij nu maar realiseer dat ik de wijsheid ook niet in pacht heb, zal ik openstaan voor 
samenwerking met u allen. En daar verheug ik mij op. Want ik ben er van overtuigd dat wij het goede 
leven in ons vrije land mede te danken hebben aan onze parlementaire democratie. En dat ondanks 
alle beperkingen juist die democratie ook de weg is wanneer we dingen willen veranderen.  

En voor wat betreft de richting van die verandering: voor een GroenLinkser als ik is dat naar een 
groener en socialer Brabant. En dan graag mede door uw wijsheid. 

En nu de tweede bestuursrapportage 

Onze fractie is blij dat we bij deze bestuursrapportage een deel van onze ambities weer terugzien in 
de financiële cijfers. Nu het Addendum op het Bestuursakkoord erin verwerkt wordt, kunnen we mét 
dekking weer toewerken naar een Groener en Gezonder Brabant. En dat is nodig. 

Natuur 
Uit het rapport Toestand van de natuur in Brabant blijkt dat we ontzettend hard aan de slag moeten 
om de kwaliteit van onze natuur te behouden. Ondanks alle inspanningen is het nog niet gelukt om 
de verdere achteruitgang te stoppen. De indicator over de inrichting voor de realisatie van Natuur 
Netwerk Brabant staat op oranje. Aangegeven is dat de planning is aangepast van 7000 naar 6500 
hectares voor 2021, maar de totale opgave voor 2027 blijft ongewijzigd.  

Vraag: gaan we de 6.500 ha in 2021 halen?  

En bij biodiversiteit staan weliswaar veel indicatoren op groen waar het gaat om wat onze provincie 
doet op dit vlak (behalve voor het uitvoeren van herstelmaatregelen in N2000-gebieden), maar 
blijken we ons doel; ‘de afname van biodiversiteit in 2030 naar een positieve trend te hebben 
omgebogen’, niet te gaan halen. 

Vraag: wat kan het college doen om deze doelstelling in 2030 wel te gaan halen? Zijn er 
aanpassingen nodig in het beleid en zijn daarvoor voldoende middelen? 



Gezondheid 
Wij zijn blij dat binnenkort het beleidskader gezondheid wordt vastgesteld. Want we moeten echt 
aan de slag voor een gezonder Brabant! 

Landbouw 
Ook kijken wij reikhalzend uit naar nieuwe beleidskader landbouw en voedsel. Wij hopen dat we 
durven om daarin harde doelstellingen op te nemen die ons gaan leiden naar een 
toekomstbestendige landbouwsector die in balans is met haar omgeving. Hopelijk kunnen we 
volgend jaar hier kritisch reflecteren op nieuwe goede indicatoren met gedurfde streefwaarden. 

 

Mobiliteit 
GroenLinks staat voor schoon en toegankelijk vervoer voor iedereen. Het door de gevolgen van 
Corona afschalen van OV-lijnen baart ons dan ook echt grote zorgen. Te meer omdat Brabanders die 
eenmaal uit zijn geweken naar minder duurzame manieren van vervoer niet snel terug zullen keren 
in het OV. Daarom komen wij (samen met PvdA en CDA) met een motie waarin wij het college 
verzoeken om de 3,6 mln euro die in deze bestuursrapportage vrijvalt op OV, niet alleen te 
bestemmen als risico-dekking voor de nood-concessie. Maar deze 3,6 mln ook waar nodig te 
gebruiken om afschaling van het OV te voorkomen. 

Tenslotte nog een vraag over goederenvervoer. Onze Provincie staat voor ook voor een duurzame 
manier van goederenvervoer die ons wegennet ontlast. Het verschuiven van lading van de weg naar 
spoor en binnenvaart lijkt echter stil te staan nu in deze bestuursrapportage wordt aangegeven dat 
er nog geen zicht is op een oplossing voor de vergroting van het Wilhelminakanaal tot aan Logistiek 
knooppunt Loven én er 2,75 mln wordt afgeraamd vanuit het Actieprogramma Groei op het spoor. 

Vraag: Heeft het college een plan B om de modal shift in onze provincie te stimuleren? 

 

Voorzitter, dit was onze bijdrage in eerste termijn 

 

 


